



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 8/3 2023 kl. 18-19 i Sportspark Blåvandshuk (forud for generalforsamling)

Deltagere: Marie Lydicksen, Rikke Hymøller, Charlotte Møller, Iben Hansen, Kasper Thorlund, Mette Plauborg, Camilla Hedegaard og Anne Thude Nielsen (ref)

Afbud: Camilla, Kasper og Rikke.

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat
Begge dele godkendt.
2. Meget kort bordet rundt
Iben: Forårsbanko i Varde håndbold klub (formål er at tjene penge til klubben) - U15 pigerne stod for planlægning. Det var en rigtig god og vellykket aften.
Mette, Charlotte, Marie og Anne: intet nyt.
3. Årshjul (opdatering til 2023)
Gennemgået.
4. Blåvandshuk Musikfestival – hvilken rolle spiller TVH? Klubben har ikke set et budget, og ej heller godkendt noget ift. musikfestivalen.
Hvilken rolle skal vi have – skal vi samle frivillige der skal hjælpe? Forventes det at bestyrelsen deltager som arbejdskraft i weekenden?
Vi skal se et budget – har vi en andel i evt. overskud/underskud?
Løbende overblik over salg af billetter
Bede Kasper forberede dette til næste møde.
5. Trænere 2023/24 + træningstider og halfordeling
Trille Trolle – afventer tilbagemelding fra Signe og Signe – Afventer svar
U5-7 Stine siger nej, Emilia vil gerne fortsætte (evt. Kasper) Ikke på plads
U9 Mangler træner (Sine er i tvivl om hun vil træne dette hold i stedet for U13)
Ikke på plads

U11 piger Lillian overvejer fortsat – Esben skal på højskole i foråret og kan evt. hjælpe lidt til inden **Afventer svar**

U11 drenge Kommer ingen hold

U13 piger Sine M og evt. Maja? Der skal evt. være en træner mere. **Ikke på plads.**
Evt. Liva på U13

U13 drenge Lasse Rhod? og Michael Willadsen? + Oliver M **Ikke på plads**

U15 piger – Mangler trænere. **Ikke på plads**

U15-17-19 drenge Martin Jess der mangler hjælpertræner. Næste år bliver det et samlet hold i samarbejdet med Varde, da rigtig mange skal på efterskole. **Ikke på plads**

U17 piger Michael Ejrup og der skal findes en hjælpetræner **Ikke på plads**

U19 piger mangler træner **Ikke på plads**

Dame senior Rikke Jensen evt. med hvis der er nogle som kan hjælpe til. Evt. Charlotte vil hjælpe til. **Ikke på plads**

Herre senior Malthe ønsker ikke at være træner **Ikke på plads**

6. Børne- og Ungdomsafslutning

De der kan mødes kl. 15:30

Peter vil hjælpe, afventer svar fra Viv og Kurt (Mette)

Vi kigger på hvad der skal handles.

Årets profil: Vi ligger hovedet i blød.

7. Sponsorudvalg

Marie har talt med Jørgen

Andelskassen kan vi tage kontakt til – Jørgen vil gerne tage kontakt til Toyota, når Senior skal genforhandles.

Jørgen ønsker ikke at hjælpe med genforhandling af børnesponsorer.

8. Nyt fra kassereren

Der er kommet 8-9 nye medlemmer til efter jul

9. Nyt fra den turneringsansvarlige

10. Evt.

11. Næste møde – ej planlagt endnu.

Liva Thomsen

Anne Shude Met